
 

 

Classified: General Business 

R E F E R A T 
 
Styremøte Valdres FK tirsdag 01. september 2020  
Tilstede  Silje, Lars Jørgen, Ingrid Elise, Terje, Lene og Simen.  
Sted  Blåbærmyra, 1800-1900 

 

 

Kampavvikling, kiosk og smittevernsrutiner  
- Kiosk og smittevern 
Ansvar: Lene.  
Kiosken har gått bra, rutiner er blitt sendt ut og det er laget lister for kiosk fremover. 
Kampverter tar seg av publikumslister og kiosken blir nøyere vasket, har mindre utvalg og tar kun imot 
kort/vipps.    

- Kamper 
Angående buss til bortekamper. Terje har vært i kontakt med Sanderstølen som har en 17-seter. 
Forslaget fra Sanderstølen er 3000 kr pr tur og drivstoff. Terje skal prøve å forhandle til 2500 kr og det 
må på plass en avtale om hva som blir gjort i tilfelle det skulle skje noe på tur.  
 
Bilen må hentes på Sanderstølen og leveres her. Sjåfør avtales forløpende. Foreløpige datoer for 
buss dersom det går for Sanderstølen er:  

DATO LAG  
13.09 G-19 2  Kongsvinger 
25.09 G-19 1  Brumunddal  
27.09 J-19  Brumunddal  
04.10 G-19 2  Elverum 
? G-19 1  Hamar  

 
En liten bekymring ift. smittevern på buss.  
 
- Damelagskamper (J-19) 
Vi har fått mail fra Ronny Opheim ang hjelp på damelagskamper.  
Pr nå ønsker styret å ha minimalt med folk på kamper både på herresiden og damesiden, derfor gjør vi 
ingenting med dette nå, men ser på det igjen når kamper (og Norge) blir normal igjen.  

 

 

Loppemarkedet  
Oppsummering fra Terje. Loppemarkedet har kontant inn ca. 148 000 kr så langt i år og 14 000 på 
vipps. Har hatt god trafikk i sommer, stilnet etter skolestart og ferieslutt. Prøver fortsatt å ha åpent 3-4 
dager i uken.  

Gode inntekter fra samarbeid i forbindelse med skosalg. Ansatt blir lønnet gjennom NAV.  

Burde få ryddet litt i lokalet.  

Fortsatt ønskelig med kassaapparat fra regnskap.  
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Julekalender  
Priser fra leverandør: 
4000 kalendere koster 35 000 kr 
2000 kalendere koster 20 000 kr  
 
Vi landet på 2000 kalendere som skal selges til 100 kr pr stk 

Vi prøver å få inn alle premier til 1. oktober, Siste frist for innsendelse til leverandør er 10. oktober.  
 

Forslag fra Simen:  
Alle spillere må selge 25 kalendere hver, og dermed tjene 2500 kr for klubben. Ut over dette selger de 
så mye de ønsker for å kunne redusere egen medlemskontingent.  
 
Foreløpige forslag til sponsorer: Intersport, Valdres Treningsklubb og Elkjøp.  
 
Vi ønsker å skaffe premier på rundt 45-50 000 kr.  
Dersom noen finner interesserte sponsorer noterer vi hvem og verdien på sponsen.  

 

Økonomi 
 
Silje legger ut halvårsrapport i gruppen på Facebook.  
Akkumulert underskudd er nå 300 000 kr. Dette er det vanskelig å sammenligne på grunn av 
manglende og feilaktige tall fra fjoråret.  
 
Status nå er god kontroll på nedbetalingsplaner. De største utfordringene er avtale med FIL og 
regnskap.  
 
Inntekter: Grasrotandelen, julekalender, treningsavgift.  
Fotballcup som tidligere har vært god inntekt blir mest sannsynlig ikke arrangert i år pga Covid-19.  

 

Eventuelt  

Utstyr – Simen  
Har tidligere utarbeidet en plan for utstyrsfordeling i klubben. Se eget dokument for full oversikt over 
planen. Styret skal ta en avgjørelse på dette ved neste styremøte.  
 
Medlemskontingent for spillere over 19 – Ingrid Elise  
For spillere som ikke har tilbud (ikke kan delta på kamp eller normalt på trening) blir det ikke fakturert 
medlemskontingent i år. Dette gjelder veldig få spillere da de fleste er 19 år eller yngre i spillerstallen.  

Phillip Stensæter starter i klubben og i FIL fra nyttår og vi har løpende samtale med Daniel Enger 
angående hans rolle i klubben.  

 

Ref. Ingrid Elise Bråten. 02.09.2020 


